

**ENGINEERING  
YOUR SPRAY SOLUTION**



**Working Group  
Additive Manufacturing**

Die Lechler GmbH ist weltweit operierender Hersteller von Präzisionsdüsen und europäischer Marktführer. Das Produktspektrum ist sehr breit und reicht von Düsen zur Ausbringung von minimalen Mengen für die Luftbefeuchtung bis zu Modellen mit Volumenströmen von mehreren Tausend Litern pro Minute für die Kühlung in Kraftwerken. Die Fertigung findet überwiegend am Standort Metzingen und bei Tochterunternehmen weltweit statt. Viele Produkte werden speziell für Kunden entwickelt.

Lechler sieht die Vorteile der Additiven Fertigung in der Herstellung von Prototypen und Fertigprodukten in kleinen Stückzahlen mit komplexen Geometrien.

Lechler GmbH is a global manufacturer of precision nozzles and European market leader. The product range is very broad and ranges from nozzles for the application of minimum quantities for humidification to models with flow rates of several thousand litres per minute for cooling in power plants. Production takes place mainly at the Metzingen site and at subsidiaries worldwide. Many products are developed especially for customers.

Lechler sees the advantages of additive manufacturing in the production of prototypes and finished products in small quantities with complex geometries.